
SKUPŠTINA KANTONA SARAJEVO

Zastupnička inicijativa Ministarstvu zdravstva Kantona Sarajevo

Naši sugrađani koji žive na području općine Novo Sarajevo i gravitiraju OJ DZ Novo Sarajevo,
pitaju zašto pri  OJ nema uposlen logoped. Roditelji djece kojima su potrebne usluge logopeda, 
tvrde da su u cijeloj JU DZ KS radila dva logopeda u dvije OJ. Logopedu koji je radio u OJ Novo 
Sarajevo krajem januara je istekao ugovor o radu, a mnogo djece koja gravitiraju ovoj OJ ostali su 
bez usluga logopeda.
Roditelji tvrde da bez uspjeha pokušavaju izvršiti pritisak da se vrati logoped i nastavi raditi sa 
njihovom djecom.
Imaju informaciju da Ministarstvo zdravstva nije dalo potrebnu saglasnast na upošljavanje 
logopeda.
Inicijativa je u smislu da se potrebna suglasnost za upošljavanje logopeda u JU DZ KS, od strane 
MZ KS što prije izda, jer se govorno-jezički problemi kod djece i rješavaju u primarnoj 
zdravstvenoj zaštiti.

Zastupnica Smiljana Viteškić (SDA) 
Sarajevo, 17.04.2019.


